
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 928
Med henvisning til ministerens svar på spørgsmål S 3849 (folketingsåret
2011-12), bedes ministeren redegøre for, hvor langt man er kommet i arbejdet
med vurderingen af behovet for synlige numre på politiuniformer, samt rede-
gøre for, hvornår arbejdet forventes afsluttet og fremlagt

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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